



Styrelsemöte

7/9, 16.00, Paradis P008

1 § Mötet öppnas

16.27

2 § Närvarande styrelsemedlemmar

Kommunikationssamordnare: Vicky Rubin

Kommunikationssamordnare: Amalia Degler

Social samordnare: Fredrika Åkerlund

Ledamot: Vendela Norell

Karriär Samordnare: Sebastian Gadd

Ekonomiansvarig: Lovisa Fridqvist

Ordförande: Agnes Enterman

Vice Ordförande: Erika Kalnak Jönsson

Sekreterare: Anna Waldén

3 § Frånvarande styrelsemedlemmar

Inga

4 § Val av ordförande och sekreterare för mötet

Ordförande: Agnes Enterman

Sekreterare: Anna Waldén

5 § Val av justerare tillika rösträknare

Social samordnare: Fredrika Åkerlund

6 § Godkännande av dagordningen

Ja



7 § Information från styrelsemedlemmar

8 § Punkter att diskutera

- Kårförenings+sittning med Samhällsvetarkåren.


Schema för Kårförenings finns i Styrelse-chatten på Teams.

Lunchmingel: Hela styrelsen kan.

Eftermiddag 13/9: Sekreterare, Ordförande och Ekonomiansvarig.

14/9: Sekreterare, Ordförande och Ekonomiansvarig. Eventuellt fler från Styrelsen beroende på deras kurschema.

Sittning: Hela styrelsen kan. Gemensam förfest inför sittningen.

- Samarbetspartners
 -  Prislista
 - Logga på våra tröjor - 125 kr extra?
 - Höja grundavgiften för inlägg på våra medier från 600 till 800 kr.
 - Höja avgiften vi tar för alla samarbetspartners med...

Ordförande ska fråga de övriga föreningarna i P-riks vad de tar för pris på annonsör - de föreningarna har liknande annonser som vi och liknande företag som vill annonsera.

- P-Riks årsmöte i höst - i Lund

Ledamot, Ordförande, Sekreterare och Vice Ordförande skapar en projektgrupp för detta. Uppstartsmöte nästa vecka med P-riks. De delar upp ansvarsområdet så en har hand om sittning, en om mat, en om hotell ect. P-riks har sagt att Projektgruppen får vara med på helgen.

- Klistermärken - fick nollorna det i goodie-bagsen

Ja, det fick dem, medlemmar från Styrelsen delade ut dem i rundvandringen! Det finns även lite klistermärken kvar.

- Hemsidan



Vi ska betala en faktura för Loopia, Ordförande skickar ett mejl till Loopia om vad som ingår i vårt abonnemang. I vårt abonnemang står det att vi har webhotell på Loopia men vi vill gärna ha hemsidan på annat håll.

- Föreningsmöte - dag, tid, sal? Skriv till valberedning. Hinner dessa vara med på nästa styrelsemöte innan rekryteringen för invalet sätter igång?

Vi ska ha den senast den 3 helgen i Oktober. Ordförande ska kolla när Athen är ledig, för det påverkar när vi kan ha Föreningsmötet och sedan återkommer Ordförande till oss i Styrelsen med förslag på datum.

- Önskemål från PiLA (se mail)

De gärna vill ha ett bord med merch från PiL på mässan där styrelsen står mellan 10.00-15.00. Många av styrelsen kommer att vara där så vi turas om, när det kommer närmare delar vi upp i två pass. Styrelsen tycker detta är ett roligt förslag.

- **Ekonomi** Hitract - höja priserna? + Novisch cykelfes

Generalerna undrar om de får lägga resterande budget på förfest innan cykelfesten. Vi beslutar att det är bättre att pengarna går tillbaka till föreningen.

- Uppdatera sångbok

General Agnes är intresserad att vara med om vi ska uppdatera sångboken. Ex. ändra från PA till HR i låtarna. Både att lägga till nya låtar och att uppdatera gamla. Styrelsen beslutar att vi vill sälja ut det lagret (ca 100 sångböcker) vi har innan en ny sångbok blir aktuellt, så ny sångbok kan eventuellt bli aktuellt nästa höst.

- **Examen** undrar när deras budget är klar - så de vet hur mycket de har att röra sig med från PiL.

Ekonomiansvarig har varit i kontakt med dem. Ekonomiansvarig har fortfarande inte fått in alla fakturor från förra Exomens Utskott så Ekonomiansvarig har ännu inte hunnit räkna på vad föregående år gått på. Ekonomiansvarig tar vidare kontakt med utskottet, men budgeten beräknas hamna på samma summa som förra året.

- **Novisch** - Invändningar: nästa gång är det bra om novisch har tillgång till Pils hitract



så att de kan acceptera själva och inte bara nollningsmedlemskapet, att matpreferenser ska kunna läggas till i första anmälningen då det blev dubbelt jobb för dem, alla nollor använde inte hitract så de behövde ändå gå ut med all info på facebook - de menar att de vore bra att göra en utvärdering på vad folk tycker om hitract då de inte varit helt nöjda. Sekreterare har också tankar kring Hitract, förbättra till nästa år att Generalerna berättar för Sekreteraren när de skickar ut mejlet till nollorna och när anmälningen stänger. Första gången vi använder det så såklart att det finns mycket förbättringspotential.

Förslag till nästa år: Styrelsen stöttar upp Sekreteraren genom att ha tillgång till Hittract för att acceptera medlemskapsförfrågningar under nollningsanmälan. Gällande matpreferenser är det Generalerna själva som kan ställa in det, ber dem skriva in i doktrin för att påminna nästkommande generaler. Nollorna uppfattades inte ha några större problem med Hitract.

- Gällande att folk betalat dubbelt medlemskap vid samband med Hitract

Återbetalningar kan göras, främst till de som kontaktar styrelsen då vi inte själva kan kolla igenom hela medlemsregistret. Komma ut med information kring detta?

9 § Övriga frågor

- Lägga ut mer om PiLA.

Styrelsen vill gärna se ökad marknadsföring för PiLA. Gärna på alla sociala medier så det kan spridas så mycket som möjligt. Styrelsen ska be PiLA att skicka över info så det kan komma ut på vanliga insta. Även det som kommer upp på PiLA ska även ut på den vanliga Instagramen så alla får info.

- Aktivitetsutskottet, planerade sittningar för hösten?

Aktivitetsutskottet har bokat 25 oktober för Oktobersittning på GBGs. Detta tycker styrelsen är jätteroligt. En till sittning bör bokas, Social samordnare ska ha ett möte med Aktivitetsutskottet nästa vecka för att diskutera idéer. Styrelsen diskuterar förslaget Halloween-sittning, ska ska Socialsamornare ta vidare som förslag till Aktivitetsutskottet.

Evenemang ska ha en cykelfest. De diskuterar att göra en aktivitet nära jul (glöggmys tex). Förslag att ha en poll på Instagram där medlemmarna kan rösta vad de vill göra. Sport planerar femkamp mellan årskurserna. Bestäms på tisdag - Styrelsen diskuterar vikten av att inte lägga



ut evenemanget för sent, minst två veckor innan för att alla ska ha chans att komma. Runt årsskiftet padelturnering samt fortsätta med fotbollsträningar samt att de vill skapa ett forum för racketsport.

- Paradisbalen nästa år. Kan tas på nästa möte men bra att börja prata om innan årsmötet om vi ska välja in en ny/nya person(er).

10 § Kalender för kommande period

Kårförans Samhällsvetarkåren 13-14/9

Cykelfest 29/9

PiLA 3/10

11 § Fastställande av tid för nästkommande styrelsemöte

Nästa styrelsemöte 4/10 kl 16.30

12 § Mötet avslutas

18.20